
 
 

ZÁPIS Z 16. ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS FA VUT ZE DNE 13. 10. 2015 

 
místo zasedání: A 117 -  FA VUT v Brně, Poříčí 5 
začátek zasedání: 15:42, konec zasedání: 17:25 

 

Přítomni: 

Členové AS FA VUT v Brně: 

doc. Ing. Monika Petříčková, Ph.D., předsedkyně AS FA VUT 

Ing. arch. Jan Foretník, Ph.D. 

Ing. arch. Pavel Jura 

Bc. Michael Gabriel 

Bc. Tereza Kvapilová 

Ing. arch. David Mikulášek 

Ing. arch. Jan Mléčka, Ph.D. 

Bc. Lucie Nippertová 

MgA. Jan Šebánek 

doc. Ing. arch. Karel Havliš 

doc. Ing. arch. Zdeněk Makovský 

Hosté: 

doc. Ing. arch. Jan Hrubý, CSc., děkan FA 

Ing. arch. Bohumila Hybská 

Ing. arch. Marta Bímová 

Filip Musálek 

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ  

 

1. Zahájení zasedání 

 

Předsedkyně AS FA VUT navrhuje úpravu programu vzhledem ke skutečnosti, že se dostavili náhradníci 

pro doplnění počtu členů AS FA arch. Bímová a student Musálek. Navrhuje vložení bodu 2. Složení slibu 

nových členů AS. 

 

Program 15. řádného zasedání AS FA 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 16. řádného zasedání AS FA VUT 
2. Slib nových členů AS FA VUT 
3. Volba místopředsedy AS FA VUT 
4. Dodatek č. 1 ke Statutu FA VUT  
5. Projednání směrnice děkana pro přijímací řízení MSP 
6. Různé 
7. Závěr 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

USNESENÍ  

AS FA schvaluje program 16. řádného zasedání AS FA VUT. 

11 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování 0 

Program byl schválen. 

 



 
 

2. Slib nových členů AS FA VUT  

Předsedkyně předala arch. Bímové a F. Musálkovi osvědčení o zvolení, které podepsali a přečetli slib, dále 

obdrželi relevantní materiály – statut FA a VaJŘ FA. 

AS FA má doplněný počet členů na 13 senátorů. 

 

3. Volba místopředsedy AS FA VUT 

Z postupně oslovených senátorů vyslovili souhlas s kandidaturou Michael Gabriel a Tereza Kvapilová. 
Předsedkyně rozdala 13 hlasovacích lístků s pokynem  úpravy  - zakroužkování pořadového čísla. Volba je 
tajná dle VaJŘ FA.   
Předsedkyně a arch. Foretník přepočítávají hlasy, následně překontroluje MgA.Šebánek. 
 
Michael Gabriel  -  7 hlasů 
Tereza Kvapilová  -  5 hlasů 
1 hlas neplatný 
 
Místopředsedou AS FA byl zvolen Michael Gabriel 
 
 

4. Dodatek č. 1 ke Statutu FA VUT 

 
Předsedkyně připomíná předložení tohoto dokumentu na minulém zasedání vč. projednání a připomíná 
účel tohoto dodatku ve smyslu úpravy článku č. 17 statutu FA VUT. 
Arch Mikulášek se domnívá, že se nejedná o formální úpravu, sám si obstaral zápis z LK AS VUT a v zápise 
z LS AS VUT požadavek na vypuštění slova "specifikace" nenalezl. 
Děkan reaguje, že na jednání  LS AS VUT tato skutečnost byla diskutována a toto řešení je možné, což jsou 
bezpochyby schopni potvrdit účastníci této schůzky. Arch. Jura se dotazuje na důvody vypuštění výše 
uvedeného slova. Děkan uvádí, že pokud není specifikace jako dokument předložena, pak slovo 
„specifikace“ není na místě. 
V další diskusi zúčastnění trvají na svých stanoviscích. 
Po krátké debatě dává předsedkyně hlasovat. 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

5. Projednání směrnice děkana pro přijímací řízení MSP 
  
Proděkan seznámil senátory s navrhovanými změnami ve vztahu k doporučením prac. skup., která se na 
těchto změnách podílela. 
Děkan požádal AS o zkrácení předkládací lhůty.  
 

 
 
 
 
 
 

 

USNESENÍ  

AS FA schvaluje Dodatek č. 1 ke Statutu FA VUT v Brně předložený děkanem 22. 9. 2015 

7pro návrh,  proti návrhu, (Mikulášek, Musálek), zdržel se hlasování (Kvapilová, Jura, Bímová, Nippertová) 

 

Návrh byl schválen 

 

 

USNESENÍ  

AS FA schvaluje zkrácení předkládací lhůty -  Směrnice děkana pro přijímací řízení MSP  

13pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se hlasování 0 

 

Návrh byl schválen 

 

 



 
 

17:00 odchází arch. Mléčka 
 

6. Různé 
 

 MgA Šebánek se dotazuje děkana, zda stále vede v patrnosti reciprocitu jmenování děkana FAVU doc. 
Housera členem VR FA. Děkan s tím stále počítá a čeká na vhodný okamžik. 

  
 Arch. Jura se dotazuje na záležitost okolo otevřeného dopisu prof. Kolečka a jeho ukončení spolupráce 

s FA. Děkan informuje o posledním jednání s prof. Kolečkem a především doc. Oplatkem v tom smyslu, 
že nadále budou pedagogicky působit na FA. FA ale není schopna zajistit  finanční požadavky včetně 
financování externího asistenta, což byla podmínka ze strany zahraničních pedagogů.  Ty byly v 
minulosti řešeny granty, nyní žádný projekt není. Projekt podaný do vnitřní soutěže přes doc. 
Poslušnou nebyl úspěšný. Arch. Bímová se dotazuje na transparentnost výběru IRP. Děkan považuje 
výběr projektů za regulérní. 

 
17:15 odchází doc.Havliš  a doc.Makovský 
 
 Arch. Mikulášek se dotazuje na změnu výpočtu úvazků, znevýhodňujících ateliérovou tvorbu. Děkan 

poukazuje na skutečnost vycházející z analýzy vytíženosti pedagogů. K 100% úvazku dříve 
dostačovalo 12 studentů v ateliéru. 

 
 

7. Závěr 
Termín příštího zasedání AS FA VUT je po dohodě stanoven na 27. 10. 2015 ve 12.30h. v A 117 

 

Předběžný program 17. řádného zasedání 

1. schválení směrnice děkana pro přijímací řízení v MSP, 

2. stav čerpání rozpočtu za období 1-8, 

3. hodnocení výuky.  

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Navržený program byl schválen. 

 

Zapsal:  Foretník, Petříčková 

Verifikovala doc. Petříčková 


